
فروشتان چطور است؟ به چه کشورهایی فروش داشته اید؟ 
 ما وارد دوتــا قـــرارداد شدیم چــون دستگاه با دستگاه های خارجی 
 برابری می کند، کشورهای همسایه و کشورهای 

ً
موجود در بازار واقعا

خاورمیانه را پوشش می دهیم. درخواست قرارداد هم بسته شده، 
ج 4 امسال است. البته در یک سال  منتهی زمان تحویل دستگاه بر
گذشته بیشترین فروش در خود ایــران بوده است. چون تبلیغات 
خوبی را ما در کشورهای همسایه و اروپایی نداشتیم و تــازه شروع 
ج از  کرده ایم. فکر می کنم که امسال سال فروش به کشورهای خار

ایران باشد و بتوانیم شرایط بسیار بهتری را داشته باشیم.

در تحقیق و یادگیری فناوری شما از چه  دانشگاه هایی کمک 
گرفتید و فناوری را چطور به دست آوردید؟ 

 این تکنولوژی، تکنولوژی بسیار پیچیده و هایتکی  هست و باید 
متخصصین زیادی را کنار خودش جمع می کرد. چرا که از لحاظ مکانیکی 
و تئوری و نرم افزارهای بسیار تخصصی مورد استفاده، متخصص نیاز 
داشت و همچنین باید متخصصینی در بخش الکترونیک و شیمی و 
در بخش مکانیک که شامل قسمت های سیالات و طراحی و تولید 
بود، لحاظ می شد. همه ی این بخش ها نرم افزراهای خاص خودشان 
تــوی تولید و جــی ام پــی هــای خــاص خــودشــان را داشتند که بتوانند 
پایپینگ و وایرینگ خاصی را در دستگاه و انتقال دستگاه و نحوه ی 
صحیح کارکرد دستگاه داشته باشند که خدا را شکر همه ی این ها 
غ التحصیلان و افــراد رده ی بالای  در کنار هم جمع شد. بیشتر از فار
دانشگاه های دولتی استفاده کردیم، در بعضی از موارد از دانشگاه آزاد 
هم بودند. توانمندی افراد خیلی مهم و حائز اهمیت است و تفاوتی 

ندارد که کدام دانشگاه باشد.

کــه شرکت های  کننده محصول فرمودید  مخاطب و مصرف 
دارویی هستند، این ها را می توانید دسته بندی کنید؟

 ایــن تکنولوژی در صنعت دارویـــی و پزشکی و غذایی کابرد دارد. 
، مــا یــک بخش گیاهان دارویـــی و یک  در صنعت پزشکیِ ایــن کــار
بخش داروهـــای گیاهی داریـــم. داروهـــای گیاهی می آید تــوی بخش 
پزشکی و تولید مــواد پروبیوتیک و به صــورت کپسوله می شود و 
می آید در بــازار و شما می توانید در داروخانه ها این ها را تهیه کنید 
کــه در آیــنــده بسیار حــائــز اهمیت اســـت. بخش پزشکی ایــن کار 

بــرای تولید پینیسیلین ها و سرم ها 
و و نــگــهــداری بــافــت هــای انــســانــی 
اســتــفــاده مـــی شـــود. بــخــش غــذایــی 
این کار که کشورهای اروپایی دارند 
انجام می دهند، برای نگهداری تمام 
ــی  ــواد گوشتی و پروتئینی و داروی م
کــه در اینجا شامل گیاهان دارویــی 
هست و حتی برای نگهداری گیاهان 
معطر اســتــفــاده مــی شــود و حداقل 
25، 30 سال با حفظ 97 درصــد ارزش 
غذایی در دمای اتاق عمر دارند. حتی 
شما گوشت را می توانید در دمــای 
اتــاق نگهداری کنید و شرایط بسیار 
ــادارت محصولات  ــ ــرای ص خــوبــی را بـ
از یــک کشور بــه کشور دیگر فراهم 
می کند. خیلی از محصولاتی که انتقال 
پیدا می کنند. ارزش غــذایــی کمی را 
ــــد؛ بــه خــاطــر سردخانه هایی که  دارن
استفاده مــی شــود. امــا بــا ایــن روش 
هیچ کاهش کیفیتی نــداریــم؛ تنها 2 
الی 3 درصد در 25 سال در دمای اتاق 
افــت خواهند داشــت کــه می توانند 
حداقل 10 تا 30 برابر ارزش افزوده روی 
محصولات داشته باشند. یک سؤال 
از شما دارم آیا میوه جات و سبزیجات 
و صــیــفــی جــاتــی کـــه شــمــا اســتــفــاده 
می کنید، ارگانیک و سالم هستند؟ 
آن باغداری هم که دارد تولید می کند 
مجبور است مقداری سموم به آن ها 
بــزنــد، تــا رشــد بهتری داشــتــه باشند 
و بـــتـــوانـــد در فــصــلــش بـــه فـــروش 
بــرســانــد. ولــی اگــر بــتــوانــد در شرایط 
تــولــیــد خــــودش، اســـتـــانـــدارد تولید 
گلخانه ای و تولید باغداری را رعایت 
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